



Unshakable Future Fund

Dear Church Family,

Sept 7, 2025

We have witnessed God's faithfulness in powerful ways—prayers answered, lives transformed, and His church growing stronger. Now, God is calling us to step forward with vision, courage, and generosity.

The Unshakable Future Fund is about more than finances—it's about investing in people. Every gift helps us reach more lives with the love of Jesus: supporting children's and youth ministries, equipping leaders, strengthening families, and caring for our community. It's about creating a lasting impact that will ripple through generations.

Hebrews 12:28 reminds us: "Since we are receiving a kingdom that cannot be shaken, let us be thankful, and so worship God acceptably with reverence and awe."

We invite you to prayerfully consider your role in this vision. Enclosed is a pledge card where you can commit to giving above your regular tithe—weekly, bi-weekly, monthly, or as a one-time gift. Every pledge, no matter the size, directly invests in people and the work of God in our community.

Together, let's build an Unshakable Future—a legacy of faith, love, and impact that will stand for generations to come.

With gratitude and hope,

Your Church Leadership



506-753-6257



livinghopecog316@gmail.com



29936 Rte 134 Dalhousie Jct. NB E3N 6A8



Fonds Unshakable Future

Chère famille d'Église,

7 septembre 2025

Nous avons été témoins de la fidélité de Dieu de manière puissante—des prières exaucées, des vies transformées et Son Église qui devient plus forte. Aujourd'hui, Dieu nous appelle à avancer avec vision, courage et générosité.

Le Fonds Unshakable Future est bien plus qu'une question de finances—c'est un investissement dans les personnes. Chaque don nous aide à rejoindre davantage de vies avec l'amour de Jésus : en soutenant les ministères des enfants et des jeunes, en équipant des leaders, en fortifiant les familles et en prenant soin de notre communauté. Il s'agit de créer un impact durable qui se répercutera à travers les générations.

Hébreux 12:28 nous rappelle : « C'est pourquoi, recevant un royaume inébranlable, montrons notre reconnaissance, et rendons à Dieu un culte qui lui soit agréable, avec piété et avec crainte. »

Nous vous invitons à considérer dans la prière votre rôle dans cette vision. Vous trouverez ci-joint une carte d'engagement où vous pouvez vous engager à donner au-delà de votre dîme régulière—chaque semaine, toutes les deux semaines, chaque mois ou sous forme d'un don unique. Chaque engagement, quelle que soit sa taille, investit directement dans les personnes et dans l'œuvre de Dieu dans notre communauté.

Ensemble, construisons un Unshakable Future—un héritage de foi, d'amour et d'impact qui demeurera pour les générations à venir.

Avec gratitude et espérance,

La direction de votre Église